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 Minnesanteckningar  
  

 

                                

POSTADRESS BESÖKSADRESS TELEFON E-POST SMS WEBB ORG.NUMMER 

Nacka kommun, 131 81 Nacka Stadshuset, Granitvägen 15 08-718 80 00 info@nacka.se 716 80 www.nacka.se 212000-0167 
 

Typ av möte: Rådet för frågor kring funktionsnedsättning 

Mötesdatum: 2013-12-11 kl. 18.00 – 20.00 

Plats: 

 

Närvarande:  

Nacka stadshus, lokal: Nackasalen 

 

Elisabeth Därth (ordförande), Gunilla Elmberg (1:e vice ordförande), 

Jessica Röök (samordnare Nacka kommun), Ingrid Greger (sekreterare 

Nacka kommun), Kerstin Fagerström (Astma och allergiföreningen), 

Lena Henriksson (Attention), Gunder Wåhlberg (DHR), Inger 

Bergström (Föreningen Nacka Värmdö HjärtLung), Christine Matsson 

(Föreningen närståendecentrum) Christer Onn (HRF), Elisabeth 

Svanemyr-Eriksson (HRF), Monica Beckman (Livgivarna IFS), Eva 

Bächi (Reumatikerföreningen), Rakel Lindfors (Strokeföreningen).  

 

   

1:e vice ordförande 

 

……………………………………… 

Gunilla Elmberg  
 

Kontrasignering 

 

…………………………………… 

Monica Beckman  
 

Sekreterare       

 

……………………………………… 

Ingrid Greger 
 

 

             

Nr Dagordning Ansvarig 

1.  Mötets öppnande 

Dagens ordförande, Gunilla Elmberg hälsar alla välkomna.  

 

 

2.  Godkännande av dagordning och kontrasignering 

Mötet godkänner dagordningen.   

Dagens anteckningar kontrasigneras av Monica Beckman. 
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3.  Minnesanteckningar från föregående möte  

Minnesanteckningarna lades till handlingarna och   

Kerstin Fagerström justerar anteckningarna. 

 

 

 

 

 

 Besök  

4. Besök från Ungt inflytande som berättar om mångfald 

på arbetsmarknaden 

Genom Ungt inflytande får unga människor i Nacka 

kommun möjlighet att medverka och påverka. Unga 

människors engagemang, tankar och idéer ska betraktas som 

en resurs för samhällsutvecklingen i enlighet med Nacka 

kommuns grundläggande värdering och artikel 12 i 

barnkonventionen. Istället för ett traditionellt feriearbete får 

22 gymnasieelever en utbildning i barnkonventionen. 

Eleverna får arbeta med kreativa utvecklingsprocesser för att 

ta fram tre uppdrag i Nacka kommun. När Ungt inflytande 

ger ungdomarna uppdrag som svarar mot verkliga behov i 

kommunal verksamhet skapas också en dialog mellan unga, 

tjänstemän och beslutsfattare.  

Ungdomarnas arbete innebär att de genererar idéer och 

förslag, men de deltar inte i att driva arbetet vidare. Det är 

inte givet att alla deras förslag implementeras. 

Efter presentationen av två gymnasieelever framförde rådet 

att man är intresserad av att följa upp idéerna kring 

mångfald på arbetsmarknaden.    

Bilaga bifogas. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Jessica 

 Informationspunkter  

5. Rapport om fysisk tillgänglighet 

Jessica Röök, samordnings- och utvecklingsenheten 

presenterar rapporten. Nästa mätpunkt blir 2016. Flera 

synpunkter och idéer framkom och rådet uppmanas att 

framföra dessa direkt till Jessica. Rådet vill komma in i ett 

tidigt skede när Jessica får i uppdrag att ta fram en 

tillgänglighetspolicy.   

Rapporten bifogas.  

 

 

 

 

 

Alla 

 

Jessica 
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 Diskussion  

6. Återkoppling från studiebesöket på 

socialomsorgspedagogen 

Elisabeth Därth och Gunilla Elmberg tackar Christine och 

framför att studiebesöket var mycket intressant, givande och 

inspirerande. Ett extra tack till Jessica som ordnat med en 

välsmakande måltid. Det finns möjligheter för de som inte 

var med, att göra ett besök vid ett annat tillfälle. Ta i så fall 

kontakt med Christine Matsson.  

 

 

7. Mötestider under våren 2014 

 5 mars kl. 18.00 - 20.00 

Lokal: Orminge i Nacka stadshus. 

 

 21 maj kl. 18.00 - 20.00 

 

  

8. Diskussionsförslag för vårens möten 

Ett förslag till vårens möten, var att få mer insikt i det 

uppdrag som en förvaltare, God man och överförmyndare 

har. Vilka skyldigheter har de? Hur ser våra förväntningar 

ut? Mötet beslutar att rådet bjuder in berörda personer i 

mars. Frågor från rådet bör formuleras i förväg och skickas 

till Jessica, så att hon kan sammanställa de. Christine 

Matsson föreslår att rådet tillsammans ska se pjäsen 

”Churchill var inte heller klok” om arbetslivet för personer 

med funktionsnedsättning på TEATER TR3. Jessica tar 

reda på datum, kostnad och om det finns hörselslinga på 

teatern.   

http://www.teatertre.se/index.php/vara-

gaestspel/churchill-var-inte-heller-klok.html 

 

 

 

 

 

 

Alla 

Jessica 

 

 

 

Jessica 

9. Övriga frågor 

I Handikappforum finns en hel del önskemål om 

förbättringar av lokalerna. Bland annat saknar man en 

hörselslinga och tillgängligheten bör ses över.   

Ett tidigare önskemål om att få en hjärtstartare, har 

resulterat i att den kommer att installeras inom kort.  

Ett önskemål framfördes om att rådet under våren får följa 

nämndernas arbete med risk- och sårbarhetsanalyser.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

http://www.teatertre.se/index.php/vara-gaestspel/churchill-var-inte-heller-klok.html
http://www.teatertre.se/index.php/vara-gaestspel/churchill-var-inte-heller-klok.html
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En synpunkt framkom att det händer mycket i kommunen 

som inte rådet fått ta del av. Elisabeth Därth påpekar i 

samband med det att Jessica Röök, har som samordnare 

bidragit med att rådet fått intressanta och relevanta punkter 

på mötets dagordningar.     

Visionsverkstan, Nacka bygger stad, här vill rådet komma in 

i ett tidigt skede.   

Rådets deltagarlista uppdateras kontinuerligt. Kontakta 

Ingrid Greger vid önskemål om ändringar. Version 

20140115 bifogas. 

På minnesanteckningarna under ”Närvarande” ska det 

framgå, utifrån rådets önskemål, vilken föreningstillhörighet 

deltagarna har.  

Anhörigkonsulenten, Ulla Haraldsson har varit inbjuden till 

rådet 2013. Hon kommer att tillsammans med Anna-Lena 

Möllstam sociala kvalitetsenheten,bjudas in på nytt under 

2014.  

Rådet ställer frågan om det är lagstiftat att kommunen måste 

erbjuda ett anhörigstöd?  

 

 

 

 

 

 

 

Sekreterare 

 

 

Sekreterare 

 

 

Jessica 

 

 

 

Jessica 

10 Mötet avslutas   

Ordförande avslutar mötet, önskar alla en god jul och ett 

gott nytt år samt ett tack för årets arbetsinsatser.  

 

 

 

 

 

 


